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2016-03-20 

 

Föreningsstämma för 

Annestorpsvägens Samfällighetsförening 

 

 

 

 

Tid Plats 

2016-03-20, Lindome, Johanneskyrkans församlingslokal 

 

Närvarande i styrelsen 

Martin Strömberg, Peter Straznyk, Christer Gewert, Erik Lennart Johansson, Karin Gambourg Erixon 

 

1. Föreningsstämmans öppnande 

Stämman öppnades. 

 

2. Val av mötesordförande 

Stämman beslutade att välja Martin Strömberg 2K till mötesordförande. 

 

3. Val av mötessekreterare 

Stämman beslutade att välja Christer Gewert 8D till mötessekreterare. 

 

4. Val av justerare tillika rösträknare 

Stämman beslutade att välja Sofia Thalenius 4J och Birgitta Nirvander 6K till att justera protokollet 

och sköta rösträkningen. 

 

5. Stämmans behöriga utlysande 

Föreningsstämman beslutade att anse stämman enligt stadgarna behörigen utlyst. 

 

6. Godkännande av dagordning 

Stämman beslutade att godkänna dagordningen. 

 

7. Fastställande av röstlängd  

Antalet röstberättigade medlemmar räknades och antecknades. 

Antal på plats: 37 st 

Antal fullmakter: 1 st 

Stämman beslutade att fastställa röstlängden. 

 

8. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse för föregående verksamhetsår 

presenterades för stämman. 

Stämman beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen och ekonomisk berättelse 

och lägga dessa till handlingarna. 

 

9. Revisionsberättelse och fastställande av det gångna årets balansräkning 

Revisionsberättelsen lästes upp. 

Stämman beslutade att godkänna balansräkningen och lägga den till handlingarna. 

 

10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
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11. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag 

Motioner 
Att arvodet till styrelsen och revisorer skall höjas till ett basbelopp dvs 44 300 kr. 
Styrelsen bifaller motionen. 
Stämman godkänner motionen 
 
Önskemål att få en besöksparkering där bouleplanen är i dag. 
Styrelsen bifaller motionen för vidare utredning. 
Stämman godkänner motionen och arbetsgrupp startas. 
 
Sätt upp informationskyltar på bommarna ”Mopedkörning förbjuden” på gångvägarna mellan husen. 
Styrelsen bifaller inte motionen - skall det upp skyltar skall dessa sitta på en stolpe - klart dyrare lösning. 
Stämman godkänner att varje länga själva kan sätta upp hinder under förutsättning att ingen åverkan görs på 
föreningens egendom och är tillåten utan styrelsens godkännande. 
 
Debitera de hushåll som inte deltar på städdagarna med 500/per städdag. 
Styrelsen avslår motionen - inte tillåtet enligt lag. 
Stämman avslår motion. 

Ta fram infoblad eller lägg upp information gällande färg på husen på hemsidan, Gul, Vit och Grå är de färger 
som styrelsen tagit beslut om. Gavlarna skall vara vita. 
Motionen är besvarad, information finns på hemsidan. 
Notera att styrelsen har rekommenderat följande färger: Äggvit”, “Solgul” respektive “Vetegul”. 

Jag vill att styrelsen utreder kostnader för att införa ett system som ger boende möjlighet att ladda elbilar. 
Styrelsen bifaller motionen. Perfekt uppgift för en arbetsgrupp 
Stämman godkänner motionen och arbetsgrupp startas. 
 
Propositioner 
Ge styrelsen möjlighet att skapa arbetsgrupper som plockar fram förslag idéer kring stora projekt, som tex 
sophantering. Styrelsen sätter upp kritierier för projektet och när kriterierna är genomförda så erhåller varje 
medlem i arbetsgruppen ett arvode på 500-999 kr. Arvodet fastställs av styrelsen innan arbetets start beroende 
på hur stort projektet är. 
Bakgrunden är att vi har kompetens i föreningen som vi bör nyttja för mindre projekt. Då intresset varit ljummet 
att hjälpa till på frivillig basis, anser vi att en skattefri ersättning kanske hjälper till att öka intresset. 
Ge styrelsen möjligheter att hyra in hjälp från konsulter till stora projekt (rörbyte, huv och ventilation, dränering 
och asfalt). Eventuell arbetsgrupp och konsult arbetar tillsammans. 
Bakgrunden till denna punkt är bland annat de frågeställningar som uppkom vid första upphandlingen av byte av 
avloppsrör. Vi fick in ett flertal offerter som skilde sig vad avser t.ex. tillvägagångsätt respektive arbetsmiljökrav. 
Eftersom ingen i styrelsen är insatt i vatten och avlopp, kunde vi inte avgöra vad som gäller i detalj. Frågan är 
viktig - rören skall sitta där i typ 25-50 år. Därför behöver vi få in extern expertis som kan hjälpa oss inför 
kommande upphandling. 
Stämman godkänner att styrelsen startar upp arbetsgrupperna samt att extern expertis får anlitas.  

Stämman ger Styrelsen mandat att besluta om kostnader för konsulter.  

 

12. Ersättning styrelsemedlemmar och revisorer 

Se punkt 11 med motion där stämman godkände att arvodena höjs till 1 basbelop. 

 

13. Genomgång av ny budget / balansräkning 

Styrelsen presenterade ny budget som gällde då den skrevs ca: 8 veckor innan årsstämman. 

Kvartalsavgiften kvarstår för reparationer och underhåll etc. 

Stämman beslutade att godkänna ny budget. 

 

14. Val av ordförande 2 år 

Valberedningen kunde ej presentera nytt förslag på ordförande. Frågan bordläggs. 

 

15. Val av ledamot/Kassör 

Stämman beslutade att:  

välja Peter Straznyk som kassör på 2år 

välja Nina Jurvelin till ledamot 2år. 
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16. Val av 1 suppleant 

Stämman beslutade att  

välja Johan Eek 12E till suppleant 2år 

 

17. Val av valberedning 

Förslaget till valberedning presenterades 

Stämman beslutade att  

välja Lars Kjellberg 6E (sammankallande) att ingå i valberedningen 1år 

välja Fredrik Artursson 4E att ingå i valberedningen 1år 

välja Jonas Hemström 6J att ingå i valberedningen 1år 

 

18. Val av revisorer 

Stämman beslutar att välja sittande revisorer: 

Ulf Hagberg, 6A 

Styrbjörn Johansson, 8F 

 

19. Övriga frågor 

 

19.1 Missfärgning av brädor på vinden 

Mäklare påpekar missfärgning av råspont på vinden. 

 

19.2 Ventilering av vind 

Vid ändringar av fasader måste fastighetsägaren tillse att ventilationen fortfarande fungerar mellan tak och 

fasad.  

Kontrollera att luckan till vinden är tät, Varm luft går upp på vinden om luckan är otät där den kondenserar och 

skapar fukt. 

 

19.3 Kombiplanen 

Beslut av att renovera kombiplanen är överenskommet i ekonomiska föreningen, arbetet är planerat till 2016. 

Önskemål från stämman att lägga ”gummi” material på marken, utreds av arbetsgrupp.  

 

19.4 Arbetsgrupp för lekplatsen 

Arbetsgrupp startas. 

 

19.5 Parkeringar 

Ny styrelse ser över ”vita” linjer på parkeringarna, de börjar försvinna och behöver återställas. 

 

20. Stämmans avslutande 

Stämmans ordförande tackade alla närvarande och förklarade stämman avslutad. 

 

 


